
  

 

Scherpenzeel, 17 juni 2020 

 

Geachte raadsleden, 

  

U spreekt vanavond over herindeling met onze mooie gemeente Scherpenzeel. Hierover  

hadden wij u vanavond graag persoonlijk toegesproken. Dat lukt jammer genoeg niet.  

  

De manier waarop op 4 juni in jullie raad over Scherpenzeel is gesproken, heeft ons veel pijn 

gedaan. En naar wat wij uit onze omgeving horen, geldt dat voor heel veel Scherpenzelers. 

  

Driekwart van de Scherpenzelers heeft vorig jaar aangegeven zelfstandig te willen blijven. 

Een stevig signaal. Wij balen er echt van dat dit signaal compleet genegeerd wordt. We zijn 

blij met ons dorp en willen op eigen kracht verder. Barneveld is voor ons een prima 

buurgemeente waar we graag komen. En die nieuwe buslijn, die we als voorlopertje op een 

herindeling van de provincie hebben gekregen, daar zijn we heel blij mee. Het is goed als 

goede buren elkaar weten te vinden. 

  

Tot zover niks aan de hand. Maar het is niet zoals de Commissaris van de Koning zei, dat we 

voortaan bij jullie onze boodschappen komen doen. Voor ons mooie dorp is het vooral zaak 

dat we onze eigen winkels en verenigingen overeind houden. En daar heeft de gemeentelijke 

indeling niks mee te maken. 

  

Wat wel verschil maakt, is dat we nu een eigen gemeente hebben, die flink investeert in 

onze eigen voorzieningen. In een eigen zwembad, een nieuw gebouw voor de scouting, vier 

basisscholen die er tiptop bijliggen, een schitterend sportpark, een zelfstandige, volwaardige 

bibliotheek en niet te vergeten De Breehoek. Als de gemeente Scherpenzeel als huurder van 

De Breehoek verdwijnt, loopt het jaarlijkse tekort daar op naar vier ton. Voor alle 

verenigingen, die nu gebruik maken van De Breehoek, zou het een ramp zijn als deze om zou 

vallen. 

  

Met name de manier waarop er bij jullie over onze financiën, ons gemeenschapsgeld, is 

gesproken, doet ons pijn. Het is uit de lucht gegrepen dat het perse nodig zou zijn om met 

jullie samen te gaan. Zelfs gedeputeerde Markink moest toegeven dat er geen reden is voor 

paniek. En de toekomst is voor ons allemaal onzeker, zowel voor Barneveld als voor ons. We 

willen helemaal geen uitspraken doen over de financiële positie van Barneveld. Maar we 

lezen wel de krant. Scherpenzeel is een rijk dorp, dat zelf wil bepalen wat we met ons eigen 

belastinggeld, en met onze spaarcenten, willen betalen. We hebben geen schulden en willen 

dat graag zo houden. 

  

Wij hopen dat jullie dat willen respecteren. We weten dat het plan voor herindeling uit 

Arnhem komt. En we snappen jullie afwachtende houding. Maar hou alsjeblieft in het 

achterhoofd dat een goede relatie staat of valt met wederzijds respect. 

Ook voor u is draagvlak een belangrijke afweging en gaan wij ervan uit dat u straks daar naar 

zult handelen cq besluiten. 

 

Met vriendelijke groeten van verontruste inwoners uit Scherpenzeel, 

Marianne Krens-Nieuwpoort, Jaap van Donselaar en Cees Vonk. 


